
DH Skanderborg 
 

Referat fra bestyrelsesmødet 
mandag den 27/02 2017 kl. 18.00 

hos Johannes Østergaard. 
 
Tilstede: Johannes Østergaard, Søren Sickmann, Nils-Otto Madsen, Birthe Jensen, Majbrit 
Nielsen, Jan Højegaard 
Referent: Jan 
 
 
1.Godkendelse af dagsorden. 
Dagsordenen godkendt. 
 
2.Godkendelse af referat og valg af referent 
Referatet blev godkendt, og Jan blev valgt som referent. 
 
3.Formanden har ordet (orientering) 
Ingen punkter 
 
4.Foredrag m.m. 
Johannes har ikke kunnet få kontakt med Jonas Brøndum, og har derfor kontaktet Gert 
Rune, Danmarks første ironman med 1 ben. Han har tilbudt os foredrag til en specialpris 
på 6000 DKK plus kørsel, og det takker vi ja til. Foredraget vil blive afholdt på Vestermølle 
den 31/5 2017 kl. 19:00 
 
5.Emnet god adgang / mærkningsordning – det videre forløb 
Viggo har afleveret en liste over mulige steder til Lars Bak fra kommunen. Vi opstillede en 
prioriteret liste over steder vi ønsker med i ordningen, og den arbejder Viggo videre med. 
Prioriteringen blev som følger: 

 Sportshaller 

 Biografer 

 Biblioteker 

 Museer 

6.Handicap P-pladser ved Fælleden 
Et medlem af Handicaprådet har udtrykt bekymring for, om der er for mange P-pladser til 
handicappede ved Fælleden. 
Der er 9 pladser, og det er i overensstemmelse med DBIs retningslinier. Vi mener ikke, at 
der er for mange, og en flytning væk fra hovedindgangen vil være til for stor ulempe for de 
handicappede brugere. 
 
7.SKY media (omkostningsfri reklame/brochurer m.m.) 
SKY media har foreslået, at vi kunne lave materialet sammen med Handicaprådet. 



Johannes undersøger mulighederne sammen med Handicaprådets sekretær, idet der jo 
kan være potentielle interessekonflikter. – Måske kan Produktionsskolen hjælpe os. 
 
8.Orientering fra bestyrelse/medlemmer 
Søren: Nu er der vedtaget en diskriminationslov – det bliver interessant at følge hvor-

dan det kommer til at fungere i praksis.. 
 Der nu etableret en forsøgsordning, så blinde kan ansøge om at få handicap-

kørsel. 
 Foreningen har 30 års jubilæum. – Der bliver foredrag og rundvisning i H-

huset i Tåstrup. 
 Søren er stopppet i DRs brugerråd. 
Nils-Otto: Intet 
Majbrit: Kommunen har tilbagebetalt for meget opkrævet for ledsagelse til brugerne. 
Birthe: Foreningen har 25 års jubilæum – der bliver foredrag i kirkecenteret. 
 Den 7. maj er der jubilæumsarrangement i Musikhuset, med åbning af prin-

sesse Benedikte. 
 Der bliver afholdt forskellige lotterier i anledning af jubilæet. 
Jan: Intet 
Johannes: Intet 
 
9. Dato/tid og sted for næste møde 
Årsmøde:  20. marts 2017 kl. 19.00 hos Johannes 
 
10.Eventuelt 
Søren orienterede om, at Sønderborg Kommune vil nedlægge et større antal fodgænger-
overgange fordi de mener at overgangene giver falsk tryghed. 


